
Referat fra Bailliage de Vestfolds tradisjonelle Lutefiskaften på Scandic Park 

Hotel i Sandefjord ! 

Torsdag 26. november arrangerte Bailliage de Vestfold sin tradisjonelle Lutefiskaften på Scandic Park 

Hotel i Sandefjord. Mellom 30 og 40 medlemmer møtte opp denne kvelden. 

Noen av oss møttes først i Baren for deretter å gå den korte turen videre inn i Salong Løvåsen til en 

musserende aperitif og litt mingling. Deretter gikk turen inn i Salong Løvåsen hvor måltidet ble 

servert. Den flotte lutefisken ble servert to ganger og det var rikelig med fisk og tilbehør til alle. Et lite 

tankekors er det at lutefisk ikke lenger smaker lut men det er slik folk nå vil ha den tilberedt. 

Etter måltidet ble det til for kaffe avec og litt mingling igjen i Salong Smedsrud. 

Arrangementet føyer seg inn i rekken av vellykkede arrangementer vi de siste årene kan se tilbake på 

i Bailliage de Vestfold. 

 

 









 

 


